

您的支持帶來的改變

IMPACT YOUR SUPPORT MADE POSSIBLE

尼泊爾助養兒童計劃資訊

我們一起共同努力的成果

NEPAL SPONSORSHIP FACTS

A few key facts about our important work together



尼泊爾
Nepal



1982

救助兒童會在尼泊爾開展助養兒童計劃的年份
The year Save the Children began sponsorship in Nepal

5,926

個家庭接受了健康及教育資源的學券
Families received vouchers to help provide health and education resources for their children

233,503

名兒童和成人於2021年受惠
Children and adults were reached directly in 2021

學校健康和營養 School Health and Nutrition

我們與當地衛生服務部門和學校官員合作，為134所在SAPTARI的學校配備了消毒劑、洗手液和重新開放校園時的衛生守則培訓。

In partnership with local health services and school officials, 134 schools in Saptari were outfitted with disinfectant, hand sanitizers and training that promoted important hygiene practices as they prepared to re-open.



社區教育 Community Education

我們與當地學校官員和社區成員合作，為1,534名一年級至三年級的兒童參加了在SARLAHI和MAHOTTARI的閱讀和數學訓練營，以幫助他們在封城後追上學習進度。

In partnership with local school officials and community members, 1,534 children between first grade and third grade attended reading and math camps in Sarlahi and Mahottari to help boost their learning after lockdowns.

青少年發展 Adolescents' Development

為受疫情嚴重影響的213名當地失業青少年參加了創造收入的活動，讓他們的家庭得以維持生計，並成為負責任的成年人。

213 local teens who were heavily impacted by COVID-19 participated in income generating activities to help support the livelihood of their families after job loss and prepare them to become responsible adults.



兒童早期教育 Early Childhood Education

為了提升家庭對兒童教育的參與度，向662名家長和照顧者透過「BUILDING BRAINS」研討會提供知識及培訓，提倡健康、營養和安全的學習空間。

To better empower families to interact and get involved with their children's education, 662 parents and caregivers were equipped and trained through "Building Brains" seminars that promote health, nutrition and safe learning spaces.



感謝教導我有關人體知識、正確的洗手方法和從收音機廣播中教導如何編寫故事。
Thank you for teaching me about human body, proper handwashing and how to write stories from the radio program.

- Nibha

掃描二維碼觀看影片了解更多
Scan the QR code to watch the video to learn more



<https://savethechildren.click/Nepal2022>